
  
Goedemiddag mevrouw xxxxxxx 

 

Hartelijk bedankt voor uw uitgebreide email.  

 

Ik heb de inhoud van uw email met mijn fractie gedeeld. Ons raadslid mevrouw 

Charlotte Meiland heeft afgelopen week getracht om telefonisch met u in contact te 

komen, maar helaas zonder resultaat. 

De fractie van GroenLinks is voornemens om zowel een motie (*) als een 

amendement in te dienen waarin de gemeenteraad zal worden verzocht om het 

raadsbesluit op te splitsen zodat er een beslissing kan worden genomen over de 

afzonderlijke scholen en daarmee over de verschillende budgetten. Een eventuele 

herkansing van uw traject heeft dan geen gevolgen voor het traject van vso Het 

Duin. De behandeling van de renovatiekredieten van vso Het Duin en Schapendel 

staan geagendeerd voor de raadsvergadering van 25 april. De uitkomst van de 

motie en het amendement zal door middel van stemming worden bepaald. 

 

Wat ons betreft is er voldoende noodzaak gebleken om tot een nieuwe meer 

adequate weging van behoeften/voorwaarden in het kader van (inclusief) onderwijs 

gerelateerde-, en maatschappelijke uitdagingen te komen. Het pand en haar 

voorzieningen moeten per slot van rekening weer diverse decennia mee.  

 

Zou ik uw email mogen gebruiken ter onderbouwing en ondersteuning van onze 

motie en verdere versterking van het amendement? 

 

Mocht u vragen en/of opmerkingen hebben naar aanleiding van ons mailverkeer, 

dan bent u meer dan welkom om deze te ventileren. Het is ook mogelijk om een 

afspraak (persoonlijk/telefonisch) te maken en bijvoorbeeld de door u geschetste 

knelpunten verder uit te diepen. 



  
 

Alvast bedankt en met vriendelijke groet, 

Mevrouw Els Vink 

 

* Wellicht ten overvloede: Een motie geeft de gevoelens van de gemeenteraad weer 

en dient als een aansporing te worden gezien. Een amendement is een formele en 

bindende wijziging in een officieel document, zoals in een raadsbesluit. 

 

Hallo Els, 

Dank je wel voor je email. 

Op 19 december 2023 heeft mijn toenmalige bestuurder, dhr. xxxxxxxx, een brief 

gestuurd naar de wethouder Dennis Salman om zijn teleurstelling en ongenoegen 

over de hoogte van het voorgenomen krediet van €728.000 t.b.v. renovatie van De 

Schapendel uit te spreken. In dit schrijven heeft hij aangegeven dat dit krediet 

volstrekt ontoereikend is om de levensduur van het schoolgebouw met 25 jaar te 

verlengen. Wil het gebouw van De Schapendel aan de eisen van het IHP-beleid van 

de gemeente Noordwijk voldoen, is er een veelvoud van dit bedrag nodig. 

De Schapendel is zoals u wellicht weet de enige reguliere basisschool gelegen in de 

wijk Boerenburg. Onze leerlingpopulatie kent een gemêleerde samenstelling 

inherent aan de wijkpopulatie. 

Wij zijn van mening dat er naast een onderwijskundig belang ook een 

maatschappelijk belang is om een onderwijsvoorziening in de wijk Boerenburg in 

stand te houden en hierin te investeren. In het kader van de Gelijke Kansen Alliantie 

kunnen voor- en naschoolse voorzieningen in samenwerking met school zorgen voor 

een veilige en stimulerende omgeving voor de kinderen uit de wijk Boerenburg. Dit 

is in het belang van de toekomst van de kinderen maar ook van onze (Noordwijkse) 

samenleving. 



  
De duurzame aanpassingen die vanuit het renovatiebudget bekostigd zullen worden, 

hebben betrekking op o.a. het gasvrij maken en aanpassingen doen die leiden tot 

label Frisse scholen A-C. 

De kans om vanuit de maatschappelijke opdracht aanpassingen aan de school te 

doen t.b.v. bijvoorbeeld het inpandig huisvesten van een kinderopvanglocatie, meer 

inclusief te kunnen zijn voor leerlingen met andere onderwijsbehoeften, is niet 

gepakt. Als klein voorbeeld: ons schoolgebouw heeft nog overal drempels en de 

lokalen op de eerste verdieping kunnen niet bereikt worden door leerlingen die 

mindervalide zijn want er is geen lift.  

 

Om in het kort uw vragen nog te beantwoorden: 

1. De overleggen over het renovatiebudget zijn vooral gevoerd met xxxxxxxx, 
afdeling huisvesting Sophia scholen en ik denk mijn voorgangster xxxxxxxx. 
Ik ben sinds 1 februari 2024 directeur van De Schapendel. 

2. De wens vanuit onze school was een nieuw gebouw neer te zetten waarbij we 
vanuit een onderwijs- en maatschappelijke visie konden gaan samenwerken. 
Hierbij was ook gedacht aan samenwerking met kinderopvang, 
Peuterspeelszaal met VVE locatie en naschoolse opvang met mogelijkheid tot 
het aanbieden en samenwerking in het kader van een rijke schooldag. 
Wellicht dat dit onvoldoende is uitgelicht maar ik denk wel een essentieel 
punt gezien de kwetsbaarheid van bewonersgroepen in de wijk Boerenburg 

3. Doordat er alleen krediet is toegekend voor duurzaamheidsaanpassingen 
kunnen wij onze schoolgebouw niet op onderwijskundige visie en wensen 
toekomstbestendig maken. Onze school is en blijft een oud gebouw en dit zal 
niet ten goede komen aan het aangezicht van de wijk Juist deze wijk ( en de 
kinderen die er wonen) verdient een mooi nieuw schoolgebouw met 
voldoende mogelijkheden en capaciteiten om zowel op onderwijs- , opvang- 
als maatschappelijk gebied tegemoet te komen aan hetgeen deze wijk nodig 
heeft. 

4. Daarnaast is de school verouderd en zal dit zeker de komende decennia 
risico’s met zich meebrengen op het gebied van gezondheid en veiligheid en 
werkomstandigheden. Zo is het enorm tochtig in school door kieren en gaten 
en zijn toiletten, keukens voor leerkrachten sterk verouderd. De 
klimaatbeheersing is onvoldoende en de vraag is of dit met een nieuw 
systeem bekostigd vanuit het renovatiekrediet zal verbeteren. 

5. De ambitie om een voorschool te starten is erg groot zeker gezien het feit dat 
de kinderen die op onze school starten vaak op het gebied van 
taal/woordenschat en motorisch gebied een achterstand heeft. 

6. Op dit moment is er een naschoolse opvang aanbieder in onze school 
gehuisvest die inderdaad opvang aanbiedt na schooltijd voor kinderen vanaf 
4 jaar. Deze voorziening staat qua organisatie los van de school en wordt 
door ouders zelf betaald. 



  
 

Ik hoop u hiermee van voldoende informatie te hebben voorzien. 

 

Vriendelijke groet, 

  

xxxxxxxxx directeur 

werkdagen: maandag t/m donderdag 

 

  

Stakman Bossestraat 73 

2203GH Noordwijk 

Tel. xxxxxxxxx 

  

Van: E. Vink | GroenLinks <e.vink@raadnoordwijk.nl>  

Verzonden: woensdag 10 april 2024 14:19 

Aan: Directie Schapendel <directie.schapendel@sophiascholen.nl> 

Onderwerp: Vragen in het kader van voorbereiding commissievergadering 10 april 

20.00 uur  

 

Goedemiddag, 

mailto:e.vink@raadnoordwijk.nl
mailto:directie.schapendel@sophiascholen.nl


  
Vanavond staat de toekenning van de renovatiekredieten van onder andere 

uw school op de agenda van de meningsvormende commissievergadering. 

In juni 2022 heeft u tijdens een bijeenkomst voor Sophiascholen gesproken 

en aangegeven dat u een nieuw onderkomen voor uw school nodig vond. U 

gaf tevens aan om samen met de gemeente te willen onderzoeken of er een 

kinderopvang van 2-4-jarigen aan de school verbonden zou kunnen worden, 

om onder andere de aanwas van de populatie leerlingen te stimuleren. Er zou 

op dat moment een partij geïnteresseerd zijn om deze opvang te organiseren 

en er zou een passende ruimte in uw schoolgebouw beschikbaar zijn. 

Helaas moest u ook noemen dat een behandeling van uw verzoeken 

achterbleven bij de gemeente en dat 4 van uw ingezonden verzoeken zonder 

reactie bleven. 

De beoogde functionele aanpassingen aan uw schoolgebouw zijn vooralsnog 

niet inzichtelijk gemaakt en tijdens de beeldvormende vergadering was er 

geen gelegenheid om de Schapendel te bevragen. Daarom benader ik u op 

deze wijze en hoop daarmee uw wens en beleving wat meer naar voren te 

krijgen. 

Ik zou graag van u weten of het plan dat hoort bij het renovatiekrediet 

adequaat aansluit bij uw noden en ambities. Voelt u zich voldoende gehoord 

en heeft u voldoende gelegenheid gekregen om aan te geven wat u nodig 

heeft om de komende decennia op een gezonde manier gebruik te kunnen 

maken van het schoolgebouw? Moest u bijvoorbeeld concessies doen en 

maakt de uitkomst hiervan zaken onmogelijk of zorgen zij voor risico's op het 

gebied van gezondheid, veiligheid, werkomstandigheden, duurzaamheid, 

inclusiviteit en dergelijke? 

Hoe staat het op dit moment met de ambitie om de kinderopvang voor 2-4-

jarigen te faciliteren in uw schoolgebouw en zo de aanwas van de populatie 

leerlingen te stimuleren? Er is wel vanuit de ambtelijke organisatie 



  
aangegeven dat u een contract heeft met een kinderopvangorganisatie, maar 

dit heeft betrekking op de kinderen van 4 jaar en ouder, vermoed ik? 

 

Alvast bedankt en met vriendelijke groet, 

 

Mevrouw Els Vink 

Commissielid GroenLinks 
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